
 

RADA RODZICÓW SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 39 
PRZY ZESPOLE SZKOLNO-PRZEDSZKOLNYM NR 4 W 

GLIWICACH 
 

PROTOKÓŁ RR NR 3       GLIWICE, 20.02.2023 

 

OBECNI: 

- prezydium Rady Rodziców. 

- przedstawiciele klas, (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) 

 

Porządek zebrania : 

1. Otwarcie zebrania i powitanie osób obecnych na zebraniu. 
2. Omówienie bieżących tematów. 
3. Przekazanie próśb o dofinansowanie. 
4. Rozpatrzenie części złożonych wniosków o dofinansowanie z funduszy 

Rady Rodziców. 
5. Zakończenie zebrania. 

Ad.1. 

Zebranie otworzył o godzinie 17:30 Przewodniczący Rady Rodziców Pan Piotr 
Jańczyk, który powitał zebranych rodziców.  

 

Ad.2. 

Rodzice mają następujące pytania i prośby do Dyrekcji: 

- padło pytanie o zakaz wchodzenia na teren szkoły. Czy w związku odwołaniem 
stanu epidemii na terenie Rzeczypospolitej Polskiej taki zakaz zostanie zniesiony 
w naszej szkole. Jeżeli zakaz zostanie utrzymany to jaka jest argumentacja. 

- prośba o zmianę fotografa szkolnego. Tak jak na poprzednim spotkaniu RR 
zgłoszono zastrzeżenia do jakości zdjęć oraz tła na którym są robione zdjęcia. 

- rodzice proszą o zwrócenie uwagi osobom dowożącym dzieci niepełnosprawne 
pod drzwi szkoły o ostrożne zachowanie podczas cofania samochodem. Zdarzyły 
się sytuacje niebezpieczne i rodzice pytają o możliwość całkowitego zakazu 



podjazdu pod drzwi szkoły. Proszą o rozważenie podjeżdżania autami 
prywatnymi od strony boiska (tak jak jest to w przypadku busa). 

- rodzice mają wątpliwości odnośnie skuteczności wprowadzonego punktowego 
sposobu oceniania zachowania. Proszą o udostępnienie w sposób widoczny 
punktacji w celu zapoznania się. RR nie znalazła na stronie szkoły takiej listy. 

- rodzice są zaniepokojeni powracającym tematem używania telefonów na 
terenie szkoły. Otrzymują informacje od swoich dzieci o nie wyciąganiu 
konsekwencji za łamanie zakazu (widzą uczniów korzystających na przerwach 
oraz w toaletach). Uczniowie mówią o pozwoleniu na korzystanie z telefonu na 
zastępstwach. Zgłaszają przypadki korzystania z telefonu przez nauczycieli 
(nawet na lekcjach). Bardzo prosimy o zbadanie sprawy. 

- na ostatnich zebraniach wychowawców z rodzicami poszczególnych klas 
poruszono temat ubioru, makijażu i fryzur uczniów. Rodzice sugerują dialog z 
uczniami (samorządem uczniowskim) i wspólne wypracowanie zasad.  

- w związku ze zbliżającym się okresem ciepłym rodzice mają prośbę o włączenie 
fontann / poidełek dla uczniów oraz zorganizowanie większego miejsca na 
rowery dla uczniów. W zeszłym roku stojaki, które są zlokalizowanie przy wejściu 
do szkoły były niewystarczające. Rodzice ponawiają prośbę o zwiększenie 
zacienienia placu zabaw przy boisku szkolnym. 

 

Ad. 3.  

Pani zastępca przewodniczącego Małgorzata Butryn-Kiziniewicz przekazała 
prośbę Pani Dyrektor o zakup mikrofonu / domofonu na portiernię oraz prośbę 
Pani Małgorzaty Koczyk o dofinansowanie zakupu materiałów do egzaminów 
próbnych. Obie prośby zostały przegłosowanie na zebraniu i zaopiniowane 
negatywnie - Uchwała nr 44/RR i Uchwała nr 45/RR. 

 

Ad. 4. 

Rozpatrzenie wniosków o dofinansowanie : 

4.1. Zakup nagród w konkursie plastyczno - historycznym 

Ilość głosów „za”: 12 
Ilość głosów „przeciw”: 0 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano pozytywnie – Uchwała  nr 39/RR 

4.2. Zakup nagród w konkursie matematycznym 



Ilość głosów „za”: 0 
Ilość głosów „przeciw”: 12 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano negatywnie – Uchwała  nr 40/RR 

4.3. Zorganizowanie teatrów profilaktycznych. 

Ilość głosów „za”: 12 
Ilość głosów „przeciw”: 0 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano pozytywnie – Uchwała  nr 41/RR 

4.4. Zakup nagród w konkursie origami 

Ilość głosów „za”: 12 
Ilość głosów „przeciw”: 0 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano pozytywnie – Uchwała  nr 42/RR 

4.5. Zakup naklejek edukacyjnych 

Ilość głosów „za”: 0 
Ilość głosów „przeciw”: 12 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano negatywnie – Uchwała  nr 43/RR 

4.6. Zakup mikrofonu / domofonu na portiernię 

Ilość głosów „za”: 0 
Ilość głosów „przeciw”: 12 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano negatywnie – Uchwała  nr 44/RR 

4.7. Zakup materiałów do egzaminów próbnych. 

Ilość głosów „za”: 0 
Ilość głosów „przeciw”: 12 
Wstrzymało się od głosu: 0 
Wniosek zaopiniowano negatywnie – Uchwała  nr 45/RR 

 

Ad. 5. 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący RR Piotr Jańczyk zakończył 
zebranie o godzinie 20:00. 

Protokołowała – sekretarz RR Aleksandra Łomnicka 

 


